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Protokół Nr XL/2014 z XL sesji   

Rady Miejskiej w Złotym Stoku 

która odbyła się w Remizie OSP w Złotym Stoku 

w dniu 25 września 2014 r.  

 

 

Godzina rozpoczęcia: 10
05

, zakończenia: 12
30

 

Stan Rady: 15 osób, obecni: 13 osób, nieobecni: 2 osoby  (J. Frankowicz, M. Znamirowska). 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Stanisław Gołębiowski – Burmistrz Złotego Stoku, 

2. Irena Biskupska – Skarbnik Gminy, 

3. Barbara Tomasik-Korman -  Sekretarz Gminy 

4. Romuald Waniurski – planista, 

5. Sołtysi wg załączonej list obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie wsi Błotnica. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego we wsi Błotnica w granicach działki ewidencyjnej nr 

170/2. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Złoty Stok. 

6. Odczytanie pism skierowanych do Rady. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad sprawienia pogrzebu oraz zwrotu kosztów 

pogrzebu poniesionych przez Gminę Złoty Stok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków na usługi, pomoc rzeczową, zasiłki 

na ekonomiczne usamodzielnienie, zasiłki okresowe i zasiłki celowe. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych warunków i trybu 

przyznawania zasiłku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie. 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie warunków przyznawania pomocy w formie usług 

opiekuńczych, ustalania odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę Prokuratora Rejonowego 

w Ząbkowicach Śląskich  z dnia 28 sierpnia 2014 r.  znak: Pa 34/14. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sposobu prowadzenia  gospodarki komunalnej 

w zakresie zadania własnego gminy obejmującego zarządzanie i administrowanie 

zamkniętym składowiskiem odpadów komunalnych w Złotym Stoku. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Złoty Stok na 2014 r. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Ząbkowickiego. 

15. Sprawy różne. 

16. Zamknięcie obrad. 

 

Radna V. Mrozek opuściła obrady (10:06). 

 

Ad. 1 i 2 

Otwarcie obrad i przyjęcie porządku dziennego. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złotym Stoku - Pani Krystyna Grzech o godz. 10
05

 

otworzyła XL sesję. Po przywitaniu radnych i gości oświadczyła, że zgodnie z listą obecności 

w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych uchwał. Następnie Przewodnicząca Rady odczytała porządek obrad 

i zaproponowała następujące zmiany: 

1) Zmienić kolejność punktów w takie sposób, żeby punkt 5 był jako punkt 3. 

2) Wprowadzenie punktu: Opinia w sprawie wyrażenia zgody na zmianę w planie 

zagospodarowania przestrzennego. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących, 1 opuściła 

obrady) wprowadziła zaproponowane zmiany do porządku obrad. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (głosami 12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujący, 

1 opuścił obrady ) przyjęła porządek obrad, wraz z wprowadzonymi zmianami. 
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Ad. 3: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego we wsi Błotnica w granicach działki ewidencyjnej nr 

170/2. 

R. Waniurski oznajmił, że uchwała dotyczy wsi Błotnica. Teren jest własnością Pana 

Srebrniaka. Wskazał teren na mapie, który ma zostać przekształcony na cele usługowe. 

Będzie on niemal w całości zabudowany. Jest dojazd z drogi gminnej. Tak opracowany plan 

wraz z opinią oddziaływania na środowisko uzyskał wszystkie pozytywne opinie 

i uzgodnienia. Podczas wyłożenia planu do publicznego wglądu   nie wniesiono uwag. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 22 września 2014 r. jednogłośnie  

(8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (13 za,0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XL/292/2014 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego we wsi Błotnica w granicach działki ewidencyjnej 

nr 170/2. 

 

Ad. 4: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Złoty Stok. 

Radna V. Mrozek powróciła na obrady (10:12). 

 

R. Waniurski oznajmił, że teren jest również położone we wsi Błotnica, w południowo – 

wschodniej części wsi. Obszar jest o powierzchni około 6-7 hektarów. Teren rolniczy 

z prawem zabudowy. Cała procedura planistyczna przebiegła zgodnie z ustawą o planowaniu 

i zagospodarowaniu przestrzennym. Podczas wyłożenia studium do publicznego wglądu, nie 

wniesiono żadnych uwag. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 22 września 2014 r. jednogłośnie  

(8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 
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Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (12 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) 

podjęła uchwałę Nr XL/293/2014 w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Złoty Stok. 

 

Ad. 5: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie wsi Błotnica. 

R. Waniurski oznajmił, że podjęcie uchwały w sprawie studium pozwala Radzie podjąć 

uchwałę o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu. Projekt planu zostanie sporządzony praktycznie w tych samych 

granicach, co zmiana studium.  Jest to teren obejmujący 8 działek. Inwestorzy chcą 

zrealizować budynki mieszkalne na własne potrzeby z drobnymi usługami rekreacyjnymi.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 22 września 2014 r. jednogłośnie  

(8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (12 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) 

podjęła uchwałę Nr XL/294/2014 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie wsi Błotnica. 

 

Ad. 6: 

Zmiana planu zagospodarowania przestrzennego działki 50/3 w Płonicy. 

R. Waniurski wyjaśnił, że jest to teren położony we wsi Płonica – działka 50/3 nieopodal 

kościoła i boiska. W chwili obecnej jest to działka rolna, a w planie ma przeznaczenie na 

usługi komercyjne. Właściciel działki chce ją przeznaczyć na cele mieszkaniowe, w związku 

z czym trzeba dokonać zmiany w planie. Działka ma powierzchnię 0,75 ha i bez problemu 

można zrealizować na niej dwa budynki mieszkalne. Do tego terenu jest dostąp do sieci 

energetycznej, wodociągowej oraz jest droga dojazdowa.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (11 za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące) 

pozytywnie opiniowała możliwość zmiany planu zagospodarowania przestrzennego we wsi 

Płonica w obrębie działki Nr  50/3. 
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 Ad. 7: 

Odczytanie pism skierowanych do Rady. 

1) Pismo z dnia 24 września 2014 r. od Państwa Hanny i Sylwestera Gawłowskich i Pani 

Ewy Gawłowskiej w sprawie podtopień posesji Mąkolno 99. 

Burmistrz zapewnił, że podczas przebudowy drogi kanał zostanie udrożniony.  

 

2) Wnioski do budżetu na 2015r. złożone przez radnego Jerzego Tichanowicza. 

3) Wnioski do budżetu na 2015r. złożone przez radnego Ryszarda Rosińskiego. 

4) Pismo z dnia 6 sierpnia 2014r. znak OPS/07/68/2014 z Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Złotym Stoku w sprawie zwiększenia budżetu na zatrudnienie pracownika socjalnego. 

Skarbnik Gminy zapewniła, że środki zostanły zabezpieczone, poprzez zmiany budżetowe 

wykonane zarządzeniem Burmistrza.  

 

5) Pismo z dnia 18 sierpnia 2014r. znak CKiP 57/2014 od Centrum Kultury i Promocji 

w Złotym Stoku w sprawie godzin otwarcia stawu kąpielowego. 

Burmistrz wyjaśnił, że w jeden z dni sierpniowych mieszkaniec w godzinach 

popołudniowych zgłosił, że basen jest nieczynny przy sprzyjającej aurze. Następnie 

zostało zorganizowane spotkanie z pracownikami CKiP, podczas którego wyjaśniono, kto 

ma jakie obowiązki.  

 

K. Grzech oznajmiła, że niepokoją ją słowa w piśmie, w których Pani Dyrektor twierdzi, 

że Pana Zachera nie było w pracy przez dwa tygodnie.  Burmistrz wyjaśnił, że był konflikt 

między pracownikami. Sprawa ta została wyjaśniona na spotkaniu. W. Król dodał, że 

z pisma wynika, iż to według ratowników Pana Zachera nie było w pracy przez dwa 

tygodnie. To nie jest stwierdzenie Dyrektora.  

 

Następnie głos zabrał radny J. Tichanowicz według którego pismo powinno trafić na 

Komisję Rewizyjną. Burmistrz zapewnił, że nie jest to we właściwościach Komisji 

Rewizyjnej.  

 

A. Grygiel stwierdził, że pismo Dyrektora CKiP o tej treści do Rady to brak możliwości 

oddziaływania na Pana Zachera.  
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K. Grzech zapytała o zakres obowiązków Pana Zachera w chwili obecnej, gdy staw jest 

nieczynny. Burmistrz wyjaśnił, że ten obiekt funkcjonuje przez cały rok, poza sezonem 

wykonywane są różne prace konserwacyjne.  

 

K. Grzech zapytała, czy jest konieczność utrzymywania etatu Zastępcy Dyrektora? Czy 

nie lepiej byłoby zatrudnić zwykłego pracownika na pół etatu do nadzoru nad basenem 

oraz na pół etatu animatora kultury. Trzeba by rozważyć, czy taka zmiana nie byłaby 

korzystna z punktu widzenia działalności CKiP. 

 

6) Pismo Burmistrza z dnia 17 lipca 2014r. znak LO.6131.64.2014 do Starostwa 

Powiatowego w Ząbkowicach Śl. w sprawie  wydania zezwolenia na usunięcie drzew. 

7) Pismo z dnia 28 lipca 2014r. od Wspólnoty Mieszkaniowej „Piątka” w sprawie usunięcia 

drzew i krzewów. 

K. Grzech oznajmiła, że rozmawiała z Panią M. Drąg – zarządcą bloku i ustaliła, że póki 

co zostanie wyciętych pięć drzew, a następnie mieszkańcy będą mogli określić, czy jest to 

dla nich wystarczające.  

 

8) E-mail z dnia 18 sierpnia 2014r. od Pawła Widomskiego w sprawie oferty na wykonanie 

analizy czynników rozwojowych. 

9) Pismo Burmistrza z dnia 1 sierpnia 2014r. znak LO.7021.25.2014 od Dolnośląskiej 

Inicjatywy Samorządowej we Wrocławiu, dotyczące rekultywacji składowisk odpadów. 

Burmistrz wyjaśnił, że podtrzymał wolę utworzenia spółki mającej na celu 

przeprowadzenie rekultywacji nieczynnego składowiska odpadów komunalnych.  

 

10) Pismo z dnia 5 sierpnia 2014r. znak DS.-S.3152-1/14 L.Dz. 636/08/2014 od 

Wicemarszałka Województwa Dolnośląskiego we Wrocławiu w sprawie programu 

budowy małych przyszkolnych krytych pływalni „Delfinek”.  

Burmistrz oznajmił, że w odpowiedzi do Wicemarszałka poinformował, że  Gminy nie 

stać na taką inwestycję. 

 

11) Pismo z dnia 23 września 2014r. Orły Polskiego Samorządu Ogólnopolski Plebiscyt 

w sprawie nominacji Gmina Roku 2014. 

12) Pismo z dnia 8 września 2014r. znak L.dz.2845/ DCON/2014 od Dolnośląskiego Centrum 

Obsługi Nieruchomości Sp. z o. o. Kłodzko w sprawie udzielenia informacji dot. 
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wdrażania programów na remonty budynków wraz z udzieloną odpowiedzią na w/w 

pismo. 

13) Pismo z dnia 26 czerwica 2014r. znak BPR-075-9/14 z Instytut Pamięci Narodowej 

w Warszawie, dot. 75 rocznicy. 

Burmistrz zaproponował, żeby kombatantów zaprosić na uroczystość 11 listopada i nadać 

jej nieco charakter kombatancki. 

 

W. Król dodał, że w szkole w ramach akcji związanej z obchodami rocznicy, 

zorganizowano wyjazd gimnazjalistów do kina oraz na lekcjach historii zarówno w szkole 

podstawowej jak i gimnazjum będą krótkie prelekcje.  

 

14) E-mail z dnia 18 sierpnia 2014r. z Wydział Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego 

Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego dot. udzielenia pomocy humanitarnej dla 

Republiki Iraku. 

15) Pismo z dnia 30 lipca 2014r. od Pana Antoniego Świdzińskiego z Kazachstanu w sprawie 

repatriacji. 

Przewodnicząca Rady przypomniała, że podczas sesji w Chwalisławiu w dniu 19 marca 

2013 r. Rada Miejska w Złotym Stoku przyjęła następującą decyzję: Rada po zapoznaniu 

się z sytuacją prawną oraz wszystkimi obowiązkami gminy wobec nowych mieszkańców, 

stwierdziła, że gmina Złoty Stok nie posiada funduszy, żeby sprostać wszystkim 

wymaganiom. Ustalono, że nie będą przez Radę szczegółowo rozpatrywane wnioski 

o repatriację lecz będzie udzielana automatycznie wnioskodawcy negatywna odpowiedzi, 

wraz z uzasadnieniem i wskazaniem trudnej sytuacji finansowej w gminy, chyba 

że w międzyczasie zmienią się regulacje prawne w tym zakresie. K. Grzech dodała, 

że nadal sytuacja finansowa nie pozwala gminie na w sprowadzenie rodziny, więc jeśli 

Rada nie wniesie sprzeciwu, to udzieli wnioskodawcy odpowiedź, zgodnie z ustaleniami 

z 19 marca 2013 r.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku przez aklamację przyjęła sposób załatwienia sprawy. 

 

16) Pismo z dnia 15 września 2014r. od pana Adriana Żurawiaka w sprawie rozważenia 

możliwości modernizacji drogi dojazdowej do posesji w Laskach. 

Sekretarz Gminy powiedziała, że jest członkiem Komisji, która opiniuje wszystkie 

wnioski o zmianę planu. Wnioskodawca dokonał zmiany w planie, ponieważ pierwotnie 
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były tam działki rolne. Podczas opiniowania każdego wniosku Komisja informuje 

właścicieli, że cała infrastruktura w tym drogi leżą w ich zakresie. Burmistrz wyjaśnił, 

że kilka lat temu były wymieniane kręgi pod drogą, wykonano rów odwadniający ze 

skarpy i przepust. Być może rów jest już zamulony i nie spełnia swojej roli. Przypomniał, 

że jest to droga wewnętrzna i jej utrzymanie leży w gestii jej użytkowników.  

 

R. Rosiński podkreślił, że jest to jedyna droga do Państwa Żurawiaków. Jest to również 

jedyny dojazd do Pana Kożucha i Pana Rusa oraz do pól. Sekretarz Gminy wyjaśniła, 

że jeśli jest taka potrzeba, to należy zmienić klasyfikacje drogi, zaplanować środki 

w budżecie i wykonać ją zgodnie z obowiązującymi parametrami.  

 

K. Grzech powiedziała, że jeśli gmina wykona jedną taką drogę, to natychmiast wpłynie 

więcej takich wniosków. Dodała, że pismo jest skierowane do Burmistrza, i do 

wiadomości Rady, więc Burmistrz udzieli wnioskodawcy odpowiedzi.  

  

17) Pismo z dnia 15 wrzesień 2014r. znak UNP: 2014-0482144 od PKP  Oddział 

Gospodarowania Nieruchomościami we Wrocławiu, dot. zagospodarowania przez gminę 

Złoty Stok nieruchomości  związanych z linią kolejową. 

Burmistrz wyjaśnił, że zgodnie z ustawą Skarb Państwa może nieodpłatnie przekazać linie 

kolejowe tylko pod warunkiem, że będzie na ich odbywać się ruch pasażerski lub 

towarowy. Przypomniał, że gmina w 2012 r. podpisała porozumienie z PKP że trakcje 

mogą być przekazane gminie w związku z uruchomieniem kopalni granodiorytu.  W 

chwili obecnej gmina może jedynie wyrazić wolę przejęcia z przeznaczeniem na 

wznowienie ruchu turystycznego. Nawet powstał wspólny projekt z gminą Bardo, w 

ramach którego połączone zostaną spływy pontonowe z kolejką turystyczną. Pojawił się 

problem bo PKP nie może przekazać gminie trakcji na cele turystyczne. Ponoć trwają 

prace nad zmianą tej ustawy, żeby umożliwić przekazanie na inne zagospodarowanie tego 

typu obiektów. Poinformował o dwóch stowarzyszeniach zainteresowanych przejazdami 

drezynowymi na tym odcinku. Są to „Semafor” i „Złotostocka Kolejka”. Są prowadzone 

rozmowy, żeby PKP przekazało tory w użytkowanie na rzecz tych stowarzyszeń. 

Działania te mają na celu odroczenie decyzji o rozebraniu torów. Zapewnił, że ponowi 

wolę przejęcia torów na cele turystyczne. Problemem jest również fakt, że torowisko 

przebiega przez cztery działki, z czego dwie są własnością Polskich Kolei a dwie 

Nadleśnictwa, przez co PKP bądź gmina będą zobowiązane do pokrycia kosztów 
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geodezyjnego wydzielenia torowiska z tych dwóch działek oraz formalnego ich 

przekazania.  

 

18) Pismo Burmistrza dotyczące perspektywy funkcjonowania i rozwoju Gminy w świetle 

stanowiska jej „organu stanowiącego” w zakresie gospodarczego wykorzystania złóż 

granodiorytu. 

J. Tichanowicz przypomniał, że obecna kadencja Rady zakończyła temat granodiorytu. 

 

Przewodnicząca ogłosiła przerwę (11:30-11:45). Po przerwie na obrady nie powrócił radny 

D. Maziakowski. 

 

Ad. 8: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad sprawienia pogrzebu oraz zwrotu kosztów 

pogrzebu poniesionych przez Gminę Złoty Stok. 

Burmistrz oznajmił, że usługi są świadczone przez OPS jednak w wyniku zaleceń 

pokontrolnych Rada powinna podjąć uchwałę regulującą tę kwestię. Obecnie najczęściej 

przeprowadza się kremację, ze względu na niższe koszty.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującymi opiniami: 

1) Komisja Edukacji i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 5 września 2014 r. 

jednogłośnie (8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowała projekt 

uchwały. 

2) Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 22 września 2014 r. większością 

głosów (9 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XL/295/2014 w sprawie określenia zasad sprawienia pogrzebu oraz zwrotu 

kosztów pogrzebu poniesionych przez Gminę Złoty Stok. 

 

Ad. 9: 

Podjęcie uchwały w sprawie zasad zwrotu wydatków na usługi, pomoc rzeczową, zasiłki 

na ekonomiczne usamodzielnienie, zasiłki okresowe i zasiłki celowe. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującymi opiniami: 
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1) Komisja Edukacji i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 5 września 2014 r., po 

zapoznaniu się z autopoprawkami polegającymi na wykreśleniu słowa „usługi” z nazwy 

uchwały oraz zmianie zapisów w tabeli wierszu 2 i 3 odpowiednio na: „powyżej 100 do 

130” i powyżej 130 do 180”, jednogłośnie (8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) 

pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

2) Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 22 września 2014 r., po zapoznaniu 

się z w/w autopoprawkami jednogłośnie (10 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie 

opiniowała projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XL/296/2014 w sprawie zasad zwrotu wydatków na pomoc rzeczową, zasiłki na 

ekonomiczne usamodzielnienie, zasiłki okresowe i zasiłki celowe. 

 

Ad. 10: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych warunków i trybu 

przyznawania zasiłku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie. 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującymi opiniami: 

1) Komisja Edukacji i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 5 września 2014 r. 

jednogłośnie (8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowała projekt 

uchwały. 

2) Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 22 września 2014 r. jednogłośnie 

(10 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XL/297/2014 w sprawie określenia wysokości oraz szczegółowych warunków 

i trybu przyznawania zasiłku celowego na ekonomiczne usamodzielnienie. 

 

Ad. 11: 

Podjęcie uchwały w sprawie warunków przyznawania pomocy w formie usług 

opiekuńczych, ustalania odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat z 

wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi. 
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Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującymi opiniami: 

1) Komisja Edukacji i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 5 września 2014 r., po 

zapoznaniu się z autopoprawką w § 10 polegającą na zmianie roku „2014” na rok „2011” 

jednogłośnie (8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowała projekt 

uchwały. 

2) Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 22 września 2014 r., po zapoznaniu 

się z w/w autopoprawką jednogłośnie (9 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących, 1 opuścił 

obrady) pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XL/298/2014 w sprawie warunków przyznawania pomocy w formie usług 

opiekuńczych, ustalania odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi 

opiekuńcze oraz warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi. 

 

Ad. 12: 

Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę Prokuratora Rejonowego 

w Ząbkowicach Śląskich  z dnia 28 sierpnia 2014 r.  znak: Pa 34/14. 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 22 września 2014 r. jednogłośnie 

(10 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

 

Burmistrz poinformował o drobnych błędach literowych w projekcie uchwały, które zostaną 

poprawione.  

 

W związku z brakiem uwag i pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod 

głosowanie, wraz z drobnymi poprawkami. 

 

Radny D. Maziakowski powrócił na obrady (11:55). 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów  (12 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujących) 

podjęła uchwałę Nr XL/299/2014 w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę Prokuratora 

Rejonowego w Ząbkowicach Śląskich  z dnia 28 sierpnia 2014 r.  znak: Pa 34/14. 
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Ad. 13: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru sposobu prowadzenia  gospodarki komunalnej 

w zakresie zadania własnego gminy obejmującego zarządzanie i administrowanie 

zamkniętym składowiskiem odpadów komunalnych w Złotym Stoku. 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 22 września 2014 r. jednogłośnie 

(10 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XL/300/2014 w sprawie wyboru sposobu prowadzenia  gospodarki komunalnej 

w zakresie zadania własnego gminy obejmującego zarządzanie i administrowanie 

zamkniętym składowiskiem odpadów komunalnych w Złotym Stoku. 

 

Ad. 14: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Ząbkowickiego. 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 22 września 2014 r. jednogłośnie 

(10 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XL/301/2014 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Ząbkowickiego. 

 

Ad. 15: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Złoty Stok na 2014 r. 

Skarbnik Gminy oznajmiła, że jest nowy projekt uchwały, który uwzględnia wszystkie 

poprawki wprowadzone podczas Komisji Gospodarki i Budżetu. Odczytała uzasadnienie do 

uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że w budżecie na obsługę Rady są oszczędności. 

Zaproponowała, żeby z tego działu przesunąć kwotę w wysokości 5 tys. zł na zakup siatki na 

boisko do Lasek. Skarbnik Gminy potwierdziła, że w dziale administracja, rozdz. Rada są 

oszczędności, do końca roku jest do wydatkowania około 34 tys. zł.   
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Burmistrz przypomniał o sprawie odkupienia wydzielonej części działki od mieszkanki 

Mąkolna, przez który przebiega droga. Oznajmił, że jest po rozmowach z mieszkańcami i 

wyszła konieczność odkupienia tego fragmentu za kwotę 1.300 zł. Sprawa użytkowanej 

części drogi przez innego mieszkańca zostanie dopiero rozpatrzona, ponieważ geodeta musi ją 

wyznaczyć oraz biegły dokona wyceny i będzie można ją odsprzedać na rzecz użytkownika. 

Niestety gmina formalnie musi wykupić kawałek, który faktycznie jest użytkowany jako 

droga, a następnie można odsprzedać część drogi. Zaproponował, żeby dodatkowo z obsługi 

Rady przesunąć jeszcze 1.300 zł na uregulowanie w/w sprawy.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wyżej wymienione propozycje zmiany 

uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (12 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) przyjęła 

zmiany do projektu uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 22 września 2014 r. Komisja 

Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 22 września 2014 r. jednogłośnie (10 za, 

0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowała nowy projekt uchwały.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (12 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) 

podjęła uchwałę Nr XL/302/2014 w sprawie zmian w budżecie Gminy Złoty Stok na 2014 r. 

 

Ad. 16: 

Sprawy różne. 

− Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

Radni otrzymali pisemne sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. Rada nie wniosła 

uwag do przedstawionego materiału.  

− Ustosunkowanie się do wniosków radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

Radni otrzymali pisemną odpowiedź Burmistrza na wnioski zgłaszane na poprzednich 

posiedzeniach.  

 

J. Tichanowicz podziękował Przewodniczącej Rady za zabezpieczanie dachu na kościele 

ewangelickim. Burmistrz wyjaśnił, że dach zabezpieczono w ramach zarządzania 
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kryzysowego, przed nadciagającymi wichurami, które mogłyby zerwać kolejne elementy 

dachu. W tym celu wystąpiono do Powiatowego Komendanta OSP o wypożyczenie sprzętu. 

Wyjaśnił, że remont będzie można wykonać dopiero po wyroku sądu, bez względu czy 

później gminie uda się wyegzekwować środki.  

 

− Zapytania i wolne wnioski. 

J. Tichanowicz wnioskował o: 

− Ustawienie lustra na skrzyżowaniu ulic Wolności i Leśnej ponieważ droga jest w tym 

miejscu wąska, a do tego od strony ul. Sienkiewicza jest ograniczona widoczność. 

− Naprawę ławek na „Humlu” (przejście od mennicy wzwyż oraz boisko). 

 

D. Maziakowski ponowił wniosek o wykonanie kładki między marketami. 

 

E. Ruszkowska zgłosiła konieczność wykoszenia ul. Działkowej (od Biedronki w dół). Jest to 

droga do szkoły dla niektórych uczniów.  

 

D. Maziakowski wnioskował o udostępnienie parkingu przy nowych boiskach dla 

pracowników szkoły, żeby nie blokowali parkingów mieszkańcom bloków. 

 

Ad. 17: 

Zamknięcie obrad. 

 W związku z wyczerpaniem się spraw Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złotym 

Stoku zamknęła o godz. 12:30  XL sesję Rady Miejskiej. 

 

 

Protokołowała: Weronika Gołdyn 

 

 


